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Uitzetting (spiegel)karpers Flevoland 

In 2014 verscheen er een verontrustend bericht in het 

nieuws dat het waterschap Zuiderzeeland een visbeleid 

had opgesteld, waarin werd medegedeeld dat er geen 

karperuitzetting meer mocht plaatsvinden in de 

wateren met een KRW norm. Dit besluit was zonder  

overleg met de hengelsport gedaan en daarom heeft de 

karpercommissie tezamen met de Federatie MidWest 

Nederland dit besluit aangevochten om toch het project 

SKP Hoge-Lage Vaart – Oostelijk Flevoland weer te 

kunnen oppakken.  

Wij waren niet de enige welke met dit probleem en er zijn de afgelopen periode 

veel gegevens verwerkt en onderzoeken geweest wat geleid heeft tot de 

karpernota. Deze karpernota is de leidraad geworden voor uitzettingen en 

daaruit voortvloeiend is er nu een convenant met Heemraadschap en 

waterschappen. Dit convenant word in de toekomst ook gebruikt door de 

karpercommisise voor het bepalen van nieuwe spiegelkarperprojecten op 

wateren met een KRW norm. Hierdoor kunnen we nu de uitzettingen ook 

hervatten. 

Voortgang Spiegelkarperprojecten 

De voortgang van de twee SKP’s zijn door de perikelen rond het eerder 

genoemde beleidswijzigingen op de langere baan gezet. Natuurlijk ook door de 

financiële situatie van de vereniging kon er niet aanspraak gemaakt worden op 

de financiële middelen welke de karpercommissie gestort had gekregen van 

derden in de clubkas.  

Gelukkig zijn deze tijden nu over en hebben we de uitzettingen kunnen 

hervatten.  

 

Doordat het verbod van de baan was voor de uitzettingen op wateren met een 

KRW norm konden we onze uitzettingen volgens plan hervatten in 2016. Geheel 

volgens plan hebben we dan ook in november 2016 spiegelkarpers uitgezet aan 

de Hoge en Lage Vaart in Oostelijk Flevoland. Na de voorgaande uitzetting werd 

deze uitzetting gedaan in de haven van Dronten. Door de uitzetlocaties op 

diverse locaties te doen krijgen we een goede verspreiding door de polder. De 

keuze voor de kweker was Edko-Vis. Deze kweker heeft in de loop van de tijd 
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een eigen kweeklijn ontwikkeld door Valkenswaardspiegels te kruisen met 

Hongaarse spiegels. Een groot deel van het broed groeit op tot vingerling in een 

met polderwater doorspoelde tank. Anders dan bij alle kwekers en leveranciers 

groeien de karpers verder op in peilvakken van een grote polder waarvan het 

visrecht bij de familie is. Deze vissen komen dus al van buitenwater en zijn al 

gehard. De vissen worden in Nederland gekweekt en daardoor is het transport 

minimaal wat alleen maar ten goede komt van de vis. De vissen waren zeer 

mooi en waren goed beschubd. Een uitzetting welke na onze mening een goede 

aanvulling zijn voor het huidige bestand en voor veel mooie herinneringen gaan 

zorgen bij onze leden. 

    

Terugmeldingen 

Terugmeldingen was het dit jaar was lager dan verwacht. De redenen waarom 

het aantal terugmeldingen is teruggelopen zijn: 

 Eerste lichting vissen zijn groter en men is bang dat als men de vissen 

meldt men de stek kwijt is 

 Doordat er geen uitzetting is geweest is de bekendheid dat er een SKP is 

minder. Dit zien we sinds de uitzettingen al verbeteren. 

 Degene welke terugmelding deden wilden geen bekendmaking op het 

website. Dit respecteren we en doen we ook niet als men dit niet wenst. 

Men kan altijd de foto en gegevens in vertrouwen delen. Voor foto’s kan 

men ook de Mat foto’s alleen sturen.  

 

Wedstrijden 

• 24 uur van Lelystad 

De jaarlijks terugkerende wedstrijd van de karpercommissie: “24 uur van 

Lelystad” ging dit jaar niet door door doverse omstandigheden. Gebrek aan 

vrijwilligers was daar een van maar ook het complete wedstrijdtraject was 

overgroeid met waterplanten. Iets wat een steeds groter (landelijk) probleem 

aan het worden is in de binnenwateren. Er zijn diverse oorzaken aan te wijzen 

voor dit probleem en de karpercommissie heeft dit al diverse jaren lopen 

aanmerken bij diverse verantwoordelijk personen en instanties. Voor de 
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karpercommissie vind dan ook dat visstandbeheer, waterbeheer, bereikbaarheid  

van het water de prioriteit moet zijn van een hengelsportvereniging. Hiervoor 

dienen overheden, waterschappen, federaties maar ook de hengelsport 

vereniging zich hard voor te maken en ook de financiële middelen voor vrij te 

maken.  

Nachtviszones  

Afgelopen jaar is er veel gebeurd op het gebied van nachtviszones.. Ook hebben 

onze waterbeheerders de documenten welke we bij de karpercommissie hebben 

opgesteld voorgelegd aan de overheden met de vraag of deze nachtviszones 

mogelijk konden worden binnen de gemeentes. De documenten welke door de 

karpercommissie zijn opgesteld in 2013 maar waren nooit door het toenmalige 

bestuur voorgelegd aan de overheden. De karpercommissie heeft te samen met 

de federatieve karpercommissie, Federatie MidWestNederland en de 

waterbeheercommissie deze documenten wederom voorgelegd aan de 

gemeentes, overheden, etc welke dit jaar geleid hebben tot een groot aantal 

nachtviszones in Lelystad en Federatief water. Met name het federatieve water is 

voor de kaprvisser in Flevoland erg belangrijk. De karpercommissie zal zich 

daarom ook blijven inzetten voor meer nachtviszones in federeatief water. 

Waterbeheer heeft onlangs voor de sierwater van Dronten ook enkele 

nachtviszones gerealiseerd.  

  

Federatieve Karpercommissie 

De karpercommissie van de HSVL/D ondersteunt de federatieve karpercommisie 

met haar activiteiten en zal waar mogelijk deze samen oppakken. De punten 

waar deze federatieve karpercommissie zich op zal richten zijn: 

 Nachtviszones incl. Schuilmiddel aan de federatieve wateren van 

MidwestNederland 

 Derde hengel wateren vergroten 

 Jeugd 

 Ondersteuning HSV voor karpercommissie. 

 Karperbeheer 

Afgelopen jaar hebben we wederom samen in de wedstrijd “de Nacht van de 

Nacht” georganiseerd. Een wedstrijd die in samenwerking met de milieufederatie 

is georganiseerd. Het doel van de Nacht van de Nacht is om te laten zien hoe je 

kan genieten van de nacht en als promotie voor de khengelsport. Maar natuurlijk 

is het ook een welkome wedstrijd binnen de federatief gebied. 



 

 

 
Jaarverslag 2016 - Karpercommissie 

 

 

 

H e n g e l s p o r t v e r e n i g i n g   

L e l y s t a d - D r o n t e n  

 

Vrijwilligers 

We zijn op zoek naar vrijwilligers welke ons willen helpen of welke een zelf een 

aantal zaken willen doen voor de karpercommissie. We denken dan aan zaken 

zoals: 

 Jeugd 

 Wedstrijden 

 Lezingen 

 Workshops 

 Etc. 

Neem als u interesse heeft contact op met: karpercommissie@hotmail.nl 

We hebben afgelopen jaar wel gesprekken gehad met diverse vrijwilligers maar 

voor met name wedstrijden etc. is er geen belangstelling. 

 Door gebrek aan vrijwilligers hebben we het afgelopen jaar bepaalde zaken niet 

kunnen realiseren. Wij hopen dan ook dat er vrijwilligers opstaan welke dit 

kunnen oppakken binnen de karpercommissie. 
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